
'RADA /,;,;AST A MARKI
AI. J. F;·; ,;d:::kiego 95
05-~'70 IV1 ARK I

tel. (".,,) 781-10-03
Fax 781-13-78 ,

mojo Mazomieckie PROTOKOL nr 2
z posiedzenia Komisji Zdrowia, Opieki Spolecznej,
Bezpieczenstwa Publicznego i Ochrony Srodowiska

ktore odbylo sillw dniu 14 stycznia 2011 roku

o godzinie 1400 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich zebranych
Przewodniczacy Radoslaw Dec (lista obecnosci stanowi zalacznik nr 1 do protokolu).

Porzadek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Przyjecie wnioskow w sprawie zmian porzadku obrad.
4. Spotkanie z mieszkaiJ.carni ulicy Sowiej i wysluchanie przedstawiciela rnieszkancow

oraz reprezentanta Urzedu Miasta.
5. Analiza i wydanie opinii 0 projekcie uchwaly w sprawie Gminnego Prograrnu

Profilaktyki i Rozwiazywania Problem6w Alkoholowych oraz Przeciwdzialania
Narkomanii Miasta Marki na rok 2011.

6. Analiza projektu budzetu Miasta Marki na rok 2011 w zakresie dzialania komisji.
7. Przedstawienie przez Przewodniczacego Komisji planu pracy na rok 2011.
8. Dyskusja nad planem i wysuwanie przez czlonkow komisji wlasnych propozycji.
9. Zatwierdzenie planu pracy na 2011 rok poprzez glosowanie jawne zwykla wiekszoscia

glosow,
10. Sprawy rozne,
11. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt. 3. przyh:cie wnioskow w sprawie zmian porzadku obrad.

Przewodniczacy Komisji dodal do pkt. 4 porzadku obrad spotkanie z mieszkaiJ.carni
ul. Dzikiej w Markach.

Pkt. 4. Spotkanie z mieszkancami ulicy Sowie; i Dzikie;. Wysluchanie przedstawiciela
mieszkancow oraz reprezentanta Urzedu Miasta.

Reprezentant mieszkancow ul. Sowiej w Markach Pan Piotr Mataczynski przedstawil sytuacje
w/w ulicy zwiazana z zalewaniem i podtapianiem posesji. (Prezentacja stanowi zalacznik
m2).

Nastepnie sytuacje panujaca na ul. Dzikiej w Markach przedstawila Pani Malgorzata Pawlak.
(Prezentacja stanowi zalacznik nr 3).

Przewodniczacy Komisji Radoslaw Dec poprosil Zastepce Burrnistrza Krzysztofa Wnuka
o zabranie glosu w sprawie.

Zastepca Burmistrza Krzysztof Wnuk podkreslil, ze Marki nie stanowia odosobnionego
przypadku zwiazanego z zalewaniem posesji. Poinformowal, ze miasto Marki bylo
by w stanie znalezc pieniadze na zlecenie wykonania projektu lecz nie ma juz pieniedzy
na wykonanie zadania. Podkreslil rowniez, ze trzeba wykonac kanalizacje deszczowa
zaczynajac od ul. Zajaczka w Markach.
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W dyskusji zabral glos rowniez Dyrektor Zakladu Uslug Komunalnych Henryk Szczurowski,
ktory w swojej wypowiedzi podkreslil jak wazny element zalewania posesji stanowia
nieszczelne szamba, a takze podkreslil, iz kazdy powinien przeprowadzic melioracje swojej
posesji. Poinformowal rowniez, ze budowa kanalizacji deszczowej bedzie niezalezna od tego
czy mieszkancy beda rniec szczelne szamba.

Zastepca Burmistrza Krzysztof Wnuk zasugerowal, zeby zastanowic sit; nad budowa studni
chlonnych w rejonie zalewanych ulic.

Przewodniczacy Komisji Radoslaw Dec zamknal dyskusje w tym punkcie.

Radny Jacek Orych zaproponowal przelozenie pkt. 6 porzadku obrad przelozenie na nastepne
posiedzenie komisji.

Przewodniczacy Komisji Radoslaw Dec zarzadzil glosowanie nad zmiana porzadku obrad i
przelozeniem pkt. 6 porzadku obrad na nastepne posiedzenie.

Glosowanie:
za przyjeciem wniosku - IO
przeciw- 0
wstrzymalo sit; - 0
(w glosowaniu bralo udzial IO radnych).

Wniosek zostal przyjety,

Nastepnie Przewodniczacy Komisji Radoslaw Dec ustalil termin kolejnego posiedzenia
Komisji na dzien 26 stycznia 2011 roku na godzine 1100

Pkt. 5. Analiza i wydanie opinii 0 projekcie uchwaly w sprawie Gminnego Programu
Profilaktyki i Rozwiazywania Problem6w Alkoholowych oraz Przeciwdzialania
Narkomanii Miasta Marki na rok 2011.

Zastepca Burmistrza KrzysztofWnuk zapowiedzial, ze w jego imieniu na pytania Radnych w
sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania Problemow Alkoholowych
odpowiadac bedzie Pelnomocnik ds. Profilaktyki i Rozwiazywania Problemow
Alkoholowych Pani Ewa Motyczynska, (Druk nr 12 stanowi zalacznik nr 4).

Pani Ewa Motyczynska przedstawila Komisji z jakich zrodel pozyskiwane sa srodki
wydatkowane w ramach Gminnego Programu Profilaktyki. Takim zrodlem sa m. in. Srodki
pozyskane z zezwoleri na sprzedaz napojow alkoholowych. Pani Pelnomocnik poinformowala
rowniez 0 kwocie 270 tys zl jaka wydatkowano w ramach Gminnego Programu Profilaktyki
i Rozwiazywania Problernow Alkoholowych w ubieglym roku, oraz 0 Kampanii Zachowaj
Trzezwy Umyl, ktora jest prowadzona w szkolach.

Nastepnie rozpoczela sit; dyskusja w kwestii Gminnego Programu Profilaktyki
i Rozwiazywania Problemow Alkoholowych. Radni mieIi kilka pytan merytorycznych do
Pani Pelnomocnik.
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Pan Przewodniczacy Marcin Piotrowski zwrocil uwage na wyklady prowadzone w szkolach
w Markach w temacie uswiadamiania rodzic6w w kwestii nalog6w wsrod dzieci. Zarzucil
miedzy innymi brak przydatnych informacji dla rodzic6w w omawianej kwestii.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski wystapil z dwoma wnioskami. Pierwszy wniosek
dotyczy zaopiniowania projektu uchwaly Druk ill 12. Drugi wniosek dotyczy dotyczyl
przeniesienia pkt. 6, 7, 8 i 9 porzadku obrad na nastepne posiedzenie Komisji.

Nastepnie Przewodniczacy zrzadzil glosowanie w sprawie przeniesienia pkt. 6, 7, 8 i 9
porzadku obrad na nastepne posiedzenie Komisji.

Glosowanie:
za przyjeciem wniosku - 9
przeciw-O
wstrzymalo sie - 0
(w glosowaniu bralo udzial 9 radnych; nieobecna jedna osoba).

Wniosek zostal przyjety,

Przewodniczacy Komisji Zdrowia zarzadzil rowniez glosowanie w sprawie przyjecia projektu
uchwaly w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania Problem6w
Alkoholowych oraz Przeciwdzialania Narkomanii Miasta Marki na rok 2011. (Druk ill 12).

Glosowanie:
za przyjeciem wniosku - 10
przeciw-O
wstrzymalo sie - 0
(w glosowaniu bralo udziallO radnych).

Wniosek zostal przyjety,

Pkt 10. Sprawy rozne.

Przewodniczacy Marcin Piotrowski przytoczyl pismo z dnia 16 grudnia 2010 roku Pani
Dabrowskiej w sprawie dojazdu do dzialki polozonej w Markach przy ill. Bandurskiego.
(zalacznik ill 5).

Rozpoczela sie dyskusja w tej sprawie. Zastepca Burmistrza Krzysztof Wnuk poinformowal,
ze zna sprawe, Poinformowal rowniez, ze Gmina moze bye jedynie mediatorem w tej
sytuacji, gdyz nie rna instrurnent6w prawnych aby zmusic dewelopera do jakichkolwiek
ustepstw,

Jacek Orych zaproponowal, zeby Burmistrz postaral sie sprawdzic w jaki spos6b deweloper
budujacy osiedle w Markach odwadnia teren przed inwestycja, Radny zasugerowal aby
rozpoczac dzialania zanim bedzie za pozno
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Pkt 9. Zakonczenie posiedzenia.

o godzinie 1i D

Kultury i Sportu.

Protokolowala
Anna Broma

Przewodniczacy Radoslaw Dec zamknal posiedzenie Komisji Oswiaty,

Przewodniczacy KOMi

/&kd';--v V~
/1'"0'-'Radoslaw Dec
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